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Graag neem ik u - college en raad - mee in onze overwegingen rondom het proces van het 

voorliggende raadsvoorstel: de Podiumregeling. Een Raadsvoorstel dat in eerste instantie oogde als 

een duidelijk hamerstuk, immers - iedereen zou er op vooruit gaan. Er zou (veel) meer geld 

beschikbaar komen voor de drie vastgestelde podia: K13, Studio 26 uit Velp en Theothorne uit 

Dieren. Organisaties (RhederArt, Filmhuis)  die de culturele activiteiten voor Rheden organiseren 

gelukkig, de uitbaters van de 3 podia gelukkig en kunst- en cultuurminnend Rheden gelukkig. En raad 

en college uiteraard ook gelukkig; het college had deze opdracht van onze raad gekregen en het naar 

behoren uitgevoerd. Daarnaast was deze afspraak vastgelegd in ons coalitieakkoord met als 

uitgangspunt: Rheden wil investeren in culturele activiteiten – in theatervoorstellingen, concerten en 

filmavonden – en in alle voorstellingen van de talloze lokale muziekgezelschappen en 

theaterverenigingen die onze gemeente rijk is.   

Afgelopen weken is gebleken dat er - naast blijdschap en instemming over de beschikbare gelden (die 

veel hoger zijn in vergelijk met de huidige Theothorne-regeling) wel wat twijfels en zorgen of  

misschien zelf wel wantrouwen tussen de partijen is ontstaan over hoe de geldstromen vanaf nu 

gaan lopen. Niet meer via de podia, maar via de organisaties die de culturele avonden inplannen. En 

deze zorgen en twijfels vinden wij jammer, want daar gaat deze regeling niet over. 

De VVD wil deze discussie graag zuiver houden. De voorliggende podiumvoorziening gaat namelijk 

over subsidies voor culturele activiteiten, en over niets anders. Eventuele andere zaken moeten op 

een andere manier aangekaart worden bij de gemeente -  en niet betrokken worden in een regeling 

die enkel en alleen bedoeld is om culturele activiteiten (voor professionals en lokale gezelschappen) 

te faciliteren en mogelijk te maken. 

In onze optiek doet deze podiumregeling in optima forma recht aan waar wij in ons gemeentelijk 

beleid voor staan – een financiering voor kunst- en cultuuractiviteiten van professionals en lokale 

amateurs. Wij stemmen om die reden in met deze podiumregeling, en willen het college bedanken 

voor dit voorstel. En wij hopen dat de betrokken partijen in goed overleg én vertrouwen er samen uit 

kunnen komen – juist omdat wij allen: Raad, college, cultuurorganisaties en de drie podia uiteindelijk 

hetzelfde doel voor ogen hebben, namelijk: een inspirerende culturele omgeving met uitstekende 

faciliteiten waar wij Rhedenaren professionals uit het hele land maar vooral ook de lokale 

muziekverenigingen, koren, orkesten en niet te vergeten onze scholen tegen betaalbare tarieven 

kunnen beluisteren en bewonderen. 
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